
 
 
 
 

KRAJEVNA SKUPNOST ČEMŠENIK 
Čemšenik 5, 1413   Čemšenik 

tel. 030 219 661 
e-mail: ks@cemsenik.si; www.cemsenik.si 

 
Številka: 27-09/2022 
Datum: 21. 09. 2022 

Z A P I S N I K 
 
 
11. redne seje članov Sveta KS Čemšenik dne, 20. septembra 2022, ob 19. uri,  

 v poslovnih prostorih  Krajevne skupnosti Čemšenik, Čemšenik 5 
 
Prisotni: Ana REŽUN, Martin MATKO, Franci POLC, Polona KOVAČ in Tomaž 
TURNŠEK. 
  
Odsotni: Rado PIRNAT, Sonja STNIŠNIK 
 
V skladu z 21. členom Statuta Krajevne skupnosti Čemšenik je sejo pričela in vodila 
predsednica sveta KS Čemšenik Ana REŽUN. 
Po uvodnem pozdravu je predsednica predlagala naslednji  
 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 10. redne seje Sveta KS z dne, 22. 03. 2022 
2. Tekoče aktivnosti 
3. Volitve v Svet krajevne skupnosti, november 2022  
4. Upokojitev tajnice KS 
5. Pobude in vprašanja članov sveta 

 
 
K 1. točki – Pregled in potrditev zapisnika 10. redne seje Sveta KS z dne, 22. 03. 
2022 
 
Ana REŽUN, je dala v razpravo zadnji zapisnik, ter pozvala člane Sveta KS, da podajo 
pripombe oz. strinjanje z vsebino. Na zapisnik ni bilo pripomb, zato so člani Sveta KS 
SOGLASNO sprejeli 
 
SKLEP št. 1-11/2022 
 
Zapisnik 10. redne seje Sveta KS Čemšenik z dne, 22. 03. 2022, se sprejme v 
predlagani obliki in vsebini. 
 
 
K 2. točki – Tekoče aktivnosti 

mailto:ks@cemsenik.si
http://www.cemsenik.si/


 
 
Ana Režun:  žal, zaradi drastično višjih cen vsega gradbene materiala, v krajevni 
skupnosti letos NE bomo pridobili nič m asfalta. Asfaltiranje odcepa ceste pod 
Zadružnim domom v centru Čemšenika in prav tako odcep ceste v Jesenovem proti 
Lebar Andreju bo prestavljeno na naslednje leto?? Tako bomo v finančni načrt KS za 
leto 2023 morali ponovno vpisati asfaltiranje odcepa ceste pod Zadružnim domom, 
odcep v Jesenovem proti Lebar in prav tako traso ceste v Dobrljevem od Lovske koče 
preko Mejča do priključka na asfalt nad igriščem v Čemšeniku. 
Po poletju so se pričeli klici in prošnje za gramoz. V mesecu septembru smo že uredili 
glavnino odcepov z navozom gramoza iz Trbovelj, na več odcepih cest je bil gramoz 
strojno utrjen. Urejeni so odcepi cest: odcep Zupan, odcep Ocepek, odcep Subotič, 
odcep Mejč, odcep sv. Primož,… 
Za potrebe odvodnjavanja v vasi Brezje smo nabavili cevi, za vse ostalo bodo poskrbeli  
krajani sami.  
»Klopce ljubezni« katere je donirala Občina, bomo postavili na primerne dobro 
razgledne lokacije. 
Pridobili bomo nov predračun za ograjo na mostu na Žagi čez potok Kotredeščica, za 
katerega že  več let vemo, da je potreben zamenjave. Ker so bili vsi predračuni do 
sedaj previsoki do izvedbe še ni prišlo. Upamo, da bo nov predračun za izdelavo mostu 
sprejemljiv, za montažo novega in demontažo starega mostu bodo poskrbeli krajani 
sami.  
Na dolgu imamo še kamnite obloge, ki so ostale nedokončane pri urejanju centra 
Čemšenika. Sem v dogovoru z mojstrom, da bo prišel in pogledal, ter ob ugodnem 
vremenu dela izvedel v novembru: kamnito oblogo stopnic pri podružnični šoli, kamnito 
oblogo pri mrliški vežici (črpališče vode)…  
Pred koncem mandata bomo z izvajalci zimske službe podpisali nove pogodbe za 
pluženje in posipanje krajevnih cest. Ker je cena nafte zelo porastla, bomo morali 
dvigniti urno postavko pluženja in posipanja, za koliko se še dogovorimo. 
 
Člani Sveta KS so SOGLASNO sprejeli  
 
SKLEP št. 2-11/2022 
 
Urno postavko pluženja in posipanja za izvajalce zimske službe v sezoni 
2022/2023 dvignemo približno za 10%.   
 
 
K 3. točki – Volitve v Svet krajevne skupnosti, november 2022 

Leto 2022 je volilno leto, 24. aprila so potekale volitve v državni zbor, oktobra bomo 
volili novega predsednika republike, tretjo nedeljo v novembru pa župane, občinske 
svete in svete krajevnih skupnosti. Ana Režun: za nami je osem uspešnih let. 
Marsikaj se je naredilo, posebej moramo biti ponosni na urejen center Čemšenika. V 
prihodnosti bo velik zalogaj obnova farne cerkve, katera naj bi se v kratkem pričela. 
Za nov sestav Sveta krajevne skupnosti bo največja prioriteta urejanje makadamskih 
cest in te makadamske ceste s skupnimi močmi modernizirati, asfaltirati. Novih 
kandidatov za Svet KS nimamo, nekaj starih kandidatov mora ponovno kandidirati, 
upamo, da dobimo nekaj mlajših kandidatov in z njimi svežo moč. Člani sveta so 



mnenja, da krajane z obvestilom ponovno povabimo, da kandidirajo oz. predlagajo 
kandidate.  

Člani Sveta KS  so SOGLASNO sprejeli  

SKLEP št. 3-11/2022 

Na vsa gospodinjstva pošljemo povabilo za kandidiranje v Svet KS. 

K 4. točki – Upokojitev tajnice KS 

Tajnica pove, da je njen prvi možni dan upokojitve 20. 10. 2022, pogodba o zaposlitvi 
ji poteče 31. 10. 2022. Če bi že imela zamenjavo in če ne bi bilo volitev bi s prvim 
možnim dnem odšla v pokoj. Ker pa temu ni tako, bom pogodbo o zaposlitvi za 
določen čas, podaljšala za dva meseca, to je do 31. 12. 2022 in nič več.  

Člani Sveta KS so SOGLASNO sprejeli 

SKLEP št. 4-11/2022 

Tajnici KS se pogodba o zaposlitvi za določen čas podaljša za dva meseca, to 
je do 31. 12. 2022. 

K 5. točki – Pobude in vprašanja članov sveta 

V mesecu oktobru naša Podružnična šola Čemšenik praznuje 60 letnico. Že v 
mesecu maju smo bili vsi krajani povabljeni, da v svojih arhivih poiščemo knjige, 
zvezke….iz časov šolanja v Čemšeniku in jih prinesemo v šolo. V šoli pripravljajo v 
oktobru razstavo in prireditev. Na prireditvi bomo Podružnični šoli Čemšenik izročili 
Zahvalo za sodelovanje, uspešno podajanje znanja ter doprinos k razvoju kraja. 

RUNE, po krajevni skupnosti se še vedno gradi primarni vod za optično 
širokopasovno omrežje. Sekundarni vodi se bodo verjetno pričeli graditi v letu 2023.   

 

Seja je bila zaključena ob 21. uri. 
           
 
 
 

               Predsednica Sveta KS Čemšenik 
 

 Ana REŽUN 
 
 
 
 
 
Zapisnik pisala: Stanka Polc     



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
     
 
 


